
Protokół Nr XXV/21 

 

z XXV sesji VIII kadencji Rady Gminy Dywity z dnia 25 lutego 2021 r.  

 w trybie zdalnym 

 

Początek posiedzenia    - godz. 12:00 

Zakończenie     - godz. 14:40 

Lista obecności radnych   - zał. nr 1 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Dywity p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak otworzyła XXV 

sesję Rady Gminy Dywity. Przywitała obecnych na sesji p. Daniela Zadwornego – Wójta,  

p. Waldemara Szydlika – Sekretarza Gminy, p. Teresę Kuptel – Skarbnika Gminy. Zgodnie 

z listą obecności stwierdziła quorum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał. Na 

stan 15 radnych ustawowego składu Rady w chwili otwarcia sesji uczestniczyło 15 radnych. 

Lista obecności stanowi zał. nr 1  do protokołu.  

 

Przewodnicząca odczytała porządek sesji i poprosiła o wnoszenie ewentualnych wniosków. 

Brak wniosków 

Obecnych było 15 radnych. 

Za przyjęciem    - 15 radnych 

Przeciw     - 0 

Wstrzymało się   - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 15 radnych (tj. Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, 

Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – Ostrowska, Janusz Jędrzejewski, Bogdan Rudnicki, 

Urszula Derlacz, Bogdan Rudnicki, Sabina Robak, Renata Kaszubska, Zbigniew Glezman) 

 

W związku z powyższym porządek obrad był następujący: 

 

1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji.  

2. Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Gminy Dywity. 

3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

4. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2021 – 2028. 

5. Uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Dywity na 2021 r. 

6. Uchwała w sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych, należnej w 2021 r. 

7. Uchwałą w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obrębu Bukwałd, gmina Dywity. 

8. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Dywity. 

9. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Dywity. 



10. Przyjęcie planów pracy na 2021 r. i sprawozdań z 2020 r. Rady Gminy Dywity i Komisji 

Rady Gminy Dywity. 

11. Sprawy różne, Interpelacje, Wnioski i zapytania radnych. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są uwagi lub pytania do 

protokołu? 

Brak uwag/pytań. 

p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za przyjęciem protokołu 

z XXIV sesji Rady Gminy Dywity – bez czytania? 

Obecnych było 15 radnych. 

Za przyjęciem  - 15 radnych 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 15 radnych (tj. Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, 

Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – Ostrowska, Janusz Jędrzejewski, Bogdan Rudnicki, 

Urszula Derlacz, Bogdan Rudnicki, Sabina Robak, Renata Kaszubska, Zbigniew Glezman) 

Protokół Nr XXIV/21 z sesji Rady Gminy Dywity z dnia 25-01-2021  r. został przyjęty – 

załącznik nr 2 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – oddaje głos P. Wójtowi  

- p. Wójt Daniel Zadworny przedstawił informację w sprawie pracy między sesjami okresie 

od 27 listopada  2020r. do 21 grudnia 2020r. załącznik nr 3 do protokołu. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania do informacji? 

 

- p. Sabina Robak - Pan Wójt powiedział, że już trwają rekrutacje do przedszkoli na nowy rok 

szkolny, chciałam zapytać czy jest szansa w naszych dwóch przedszkolach publicznych 

Dywitach w Przedszkolu nr 1 i 2 na przyjęcie większej liczby dzieci niż dotychczas, ponieważ 

dyrektorzy tak naprawdę nie wiedzą czy mogą przyjmować więcej czy na razie na listę 

rezerwowych w związku z planami poszerzenia właśnie pomieszczeń w przedszkolu nr1 czy 

to zadziała od nowego roku przedszkolnego czyli od września czy nie zadziała? 

-p. Daniel Zadworny – Wójt Gminy Dywity - pytanie jest bardzo logiczne tylko ciężko będzie 

mi na nie tak spójnie odpowiedzieć, bo niestety wydaje mi się, że jednak trzeba podejść 

ostrożnie to znaczy trzeba podejść do rekrutacji w oparciu o te zasoby, które mamy bo to co 

dopiero planujemy to nam rzeczywiście rozszerzy możliwości przyjęcia dzieci, ale nie wiemy 

czy dostaniemy, po pierwsze dofinansowanie na projekt. Złożyliśmy projekt do funduszu 

inwestycji lokalnych na modernizację przedszkola nr 1, tam chcemy przekształcić lokal 

mieszkalny na potrzeby funkcjonowania przedszkola, ale to z kolei jeszcze jest związane z 

taką oto operacją, że musimy obecnego lokatora umieścić w innym miejscu. Mieliśmy 



konkurs ofert na przedszkola niepubliczne i przedszkole w Rożnowie jest przedszkolem, które 

oferuje nam miejsca dla tych, którzy by się nie dostali do naszego publicznego przedszkola 

także w ramach listy rezerwowej. 

-p. Urszula Derlacz - chciałam zapytać o ten właśnie lokal handlowy, czyli ten Lidl, który no 

to jest chyba najlepsza wiadomość jaką pan mógł powiedzieć dzisiaj no ja wiem że jeszcze 

ona jest będzie tutaj na wyjeździe gdzie do Dywit gdzie są te takie samochody? 

-p. Daniel Zadworny – Wójt Gminy Dywity – tak, w tym miejscu ta inwestycja już dzisiaj 

byłaby realizowana, natomiast wchodzimy w przestrzeń tak jak mówiłem już parokrotnie 

drogi krajowej, która ma swoje przepisy i teraz mamy taką oto sytuację że mamy wjazd, który 

obecnie owszem funkcjonuje, ale wiecie państwo że mieliśmy już tam pewien incydent 

związany właśnie z tym wyjazdem i też podejmowaliście uchwałę dającą kategorię tej drogi 

na drogę publiczną. Teraz mamy taką oto sytuację że inwestor uzyskałby prawdopodobnie 

pozwolenie na budowę bo mam dostęp do drogi publicznej, ale chcemy działać fair. Obok jest 

droga krajowa i może to spowodować wzmożony ruch także chcąc stworzyć bezpieczne 

warunki do włączenia. Nie chodzi o pieniądze chodzi tylko o kwestie woli współpracy i 

określenia formalnych zasad tej współpracy bo pieniądze na ten cel są i to nie w naszym 

budżecie tak jak wskazałem jest deklaracja że inwestor jest w stanie wszystko to wykonać 

sam. 

-p. M. Kilkowska -  Miałam pytanie, na które pan Wójt już odpowiedział, czy my jako 

samorząd mamy zamiar się do przebudowy skrzyżowania dokładać, ale odpowiedz przed 

chwilą padła. Mam też pytanie o budowę świetlicy w Rożnowie, czy wiadomo coś już na 

temat zmian projektowych, o których rozmawialiśmy jakiś temu czy coś się w tym względzie 

posunęło do przodu.  

-p. Daniel Zadworny – Wójt Gminy Dywity – Jeżeli chodzi o świetlicę w Rożnowie to 

specjalnie nie posunęło się do przodu, dalej trwa, delikatnie mówiąc jakiś spór pomiędzy 

projektantkami, ale zdecydowaliśmy się w takim kształcie ogłaszać ten przetarg jaki obecnie 

jest projekt, z uwagi na to że w razie co możemy zawsze z czasem rozbudować ten obiekt. 

Pojawiła się nam nowa inwestycja typu ośrodek zdrowia i tutaj niebagatelna kwota także 

wchodzi w grę więc już nie rozdrabniamy się jakby w projekcie w Rożnowie, żeby znowu go 

powiększać co też związane będzie z kosztami dodatkowymi po prostu może być nas na to 

wszystko nie stać, więc chcemy zbudować tak według takiego projektu jaki był przedłużony 

w podstawowej wersji.  Budujemy ośrodek i jakby te dwie inwestycje musimy niejako 

jednocześnie realizować a jeżeli będzie taka potrzeba a pewnie będzie z czasem jakieś 

modernizacji tej Sali, która jest według projektu nieco niewystarczająca.  

 

Ad. 4. Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dywity 

na lata 2021– 2028. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę komisję budżetu o opinię. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dywity na lata 2021 – 2028, poddaję pod 

głosowanie. 

Obecnych było 15 radnych. 



Za podjęciem zagłosowało radnych   - 15 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 15 radnych (tj. Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, 

Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – Ostrowska, Janusz Jędrzejewski, Bogdan Rudnicki, 

Urszula Derlacz, Bogdan Rudnicki, Sabina Robak, Renata Kaszubska, Zbigniew Glezman) 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dywity  na 

lata 2021 – 2028 została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXV/230/21 – stanowi zał. nr 4 

do protokołu. 

 

Ad. 5. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dywity na 2021r. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę komisję budżetu o opinię. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Dywity na 2021r., poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 15 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 15 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 15 radnych (tj. Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, 

Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – Ostrowska, Janusz Jędrzejewski, Bogdan Rudnicki, 

Urszula Derlacz, Bogdan Rudnicki, Sabina Robak, Renata Kaszubska, Zbigniew Glezman) 

Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dywity na 2021r. została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XXV/231/21 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 6. Uchwała w sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych, należnej w 2021 r. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały omawiany był 

na komisjach, czy są pytania? 

-p. M. Kilkowska - poprosiłabym panią przewodniczącą lub pana wójta o wyjaśnienie jakiego 

zwolnienia dokładnie to dotyczy żeby nie było wątpliwości że dotyczy to wszystkich 

podmiotów. 



- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – odczytała uzasadnienie do 

uchwały. 

-p. M. Kilkowska - dziękuję bardzo za odczytanie uzasadnienia do uchwały. Jeszcze warto 

dodać, że dotyczy to dokładnie czterech przedsiębiorców z terenu naszej gminy czyli to 

niewielka kwota, która jednak mimo wszystko pozwoli naszym przedsiębiorcą lepiej sobie w 

tym trudnym czasie poradzić 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie zwolnienia 

z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, należnej w 2021 r., 

poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 15 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 15 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 15 radnych (tj. Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, 

Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – Ostrowska, Janusz Jędrzejewski, Bogdan Rudnicki, 

Urszula Derlacz, Bogdan Rudnicki, Sabina Robak, Renata Kaszubska, Zbigniew Glezman) 

Uchwała w sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych, należnej w 2021 r. została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXV/232/21 – 

stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 7. Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obrębu Bukwałd, gmina Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały omawiany był 

na komisjach oraz odczytała uzasadnienie do uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę komisję inwestycji o opinię. 

- p. Krzysztof Kulas – komisja inwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obrębu Bukwałd, gmina Dywity, 

poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 15 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 15 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 15 radnych (tj. Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, 

Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – Ostrowska, Janusz Jędrzejewski, Bogdan Rudnicki, 

Urszula Derlacz, Bogdan Rudnicki, Sabina Robak, Renata Kaszubska, Zbigniew Glezman) 

 

Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obrębu Bukwałd, gmina Dywity została 



podjęta i zarejestrowana pod Nr XXV/233/21 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 8.  Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę panią Przewodniczącą Komisji skarg, 

Wniosków i Petycji o przedstawienie uzasadnienia.  

- p. Bogumiła Brewka – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytała 

uzasadnienie do uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie 

Wójta Gminy Dywity, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 15 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 15 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 15 radnych (tj. Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, 

Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – Ostrowska, Janusz Jędrzejewski, Bogdan Rudnicki, 

Urszula Derlacz, Bogdan Rudnicki, Sabina Robak, Renata Kaszubska, Zbigniew Glezman) 

 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Dywity,  została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XXV/234/21 – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 9. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę panią Przewodniczącą Komisji skarg, 

Wniosków i Petycji o przedstawienie uzasadnienia.  

- p. Bogumiła Brewka – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytała 

uzasadnienie do uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie 

Wójta Gminy Dywity, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 15 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 2 (Magdalena Kilkowska, Zbigniew Glezman) 

Za podjęciem zagłosowało - 13 radnych (tj. Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, 

Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Danuta Kryszałowicz, 

Anna Sadrina – Ostrowska, Janusz Jędrzejewski, Bogdan Rudnicki, Urszula Derlacz, Bogdan 

Rudnicki, Sabina Robak, Renata Kaszubska) 



 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Dywity,  została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XXV/235/21 – stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 10. Przyjęcie planów pracy na 2021 r. i sprawozdań z 2020 r. Rady Gminy Dywity i 

Komisji Rady Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – planów pracy jak również 

sprawozdań się nie głosuję. Plany pracy zostały wypracowane wśród członków 

poszczególnych Komisji Rady Gminy Dywity i są załączone w programie e-sesja i jest to 

informacja dla państwa radnych  

 

Ad. 11. Sprawy różne, interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – wpłynęła interpelacja złożona 

przez radną Bogumiłę Brewkę i odpowiedź na tą interpelacje pani radna w dniu dzisiejszym 

otrzymała na skrzynkę mailową. 

- p. S. Robak - mam do pana wójta pytanie przypominające. Pytają mnie panie z tych sklepów 

przy willi, czy i kiedy będzie uporządkowany temat dojazdu a właściwie zakazu dojazdu 

prywatnych samochodów pod sklepy. Pan Wójt wie o co chodzi bo ja już to zgłaszałam na 

poprzedniej sesji tylko panie mnie pytają co w tej sprawie się zadziało i kiedy ewentualnie 

będzie ten problem rozwiązany. 

-p. Daniel Zadworny – Wójt Gminy Dywity – Dziękuję za przypomnienie, według moich 

informacji znak już jest zakupiony może jeszcze nie jest w kopany bo warunki zeszłego 

tygodnia trochę może nie pozwalały, planowaliśmy tam jeszcze na malowanie koperty,  ale to 

będziemy realizować kiedy nie będzie śniegu na jezdni także myślę że w ciągu dwóch tygodni 

to już temat będzie zrealizowany. 

-p. D. Kryszałowicz - zwracam się z wnioskiem o pomoc w rozwiązaniu takiego problemu,  

otóż do pana wójta wpłynęły do wiadomości pisma od dwóch rolników, których gospodarstwa 

są usytuowane przy drodze powiatowej na odcinku Spręcowo – Sętal, która teraz jest 

przebudowywana. Do mnie również ci rolnicy zgłosili się z tym problemem i ja rozmawiałam 

z panem dyrektorem powiatowej służby drogowej i z panem kierownikiem wydziału do spraw 

inwestycji, ale nie ma na razie pozytywnego odzewu na te wnioski rolników. Otóż o co 

chodzi, otóż po lewej stronie jadący od Spręcowa do Sętala firma, która przebudowuje tą 

drogę zrobiła rów i przepusty i wjazdy do tych gospodarstw, zjazdy mają charakter 

indywidualny ja już przeczytałam przepisy na ten temat więc taki zjazd musi mieć minimum 

4,5 m, ale w przypadku gospodarstwa rolnego to tak zaplanowane zjazdy po prostu 

uniemożliwiają prowadzenie tych gospodarstw po prostu nie może tam skręcić cysterna, która 

przyjeżdża po odbiór mleka rolnik nie może zjechać z drogi do swojego gospodarstwa 

traktorem z przyczepą taki zjazd jest niebezpieczny z tego względu, że tam nawet jeśli ktoś 

nie wie to może nawet do tego rowu wjechać. Powiedziano że taki zjazd nie powinien być 

szerszy niż szerokość drogi, szerokość tego asfaltu to jest 5,5 m 5,5 m też jest wąski zjazd 

żeby mogły zjeżdżać z drogi tej powiatowej do gospodarstwa i wyjeżdżać takie maszyny jak 

kombajn ciągnik z przyczepą.  Przebudowa tej drogi w takim kształcie i z takimi zjazdami po 

prostu tym rolnikom uniemożliwia działalność co jest dziwne to że po przeciwnej stronie 

drogi właściwie prawie że naprzeciwko tych posesji rolniczych są zjazdy do innych 

zabudowań i tam ponieważ nie ma tego rowu i nie ma tego przepust to zjazdy są szerokie a 

poza tym jeśli nawet by były za wąskie to jeśli tam nie ma rowu to ktoś sobie po prostu 

wyjeździ ten zjazd szerszy. Myślę, że jeśli już gmina Dywity do tej drogi dokłada pieniądze 



no to w naszym interesie wspólnymi i radnych z Gminy jest żeby tym rolnikom przebudowa 

nie utrudniła życia. Bardzo proszę Wójcie o pomoc w tej sprawie ja wysłałam kopie tych 

pism, które rolnicy złożyli powiatowej służbie drogowej wysłałam mailem do wydziału 

Gospodarki Komunalnej też z prośbą żeby na radzie budowy w której pan Mariusz Tartas 

uczestniczy to poruszył. Jest to sprawa to dla nas a przede wszystkim dla tych rolników 

bardzo ważna. Dlatego proszę o wsparcie i o pomoc ja myślę że te zjazdy mogłoby być takiej 

szerokości jak asfalt 5,5 m łącznie z tymi poboczami no musi być na to jakiś sposób żeby  

tym rolnikom umożliwić prowadzenie gospodarstw. 

-p. Daniel Zadworny – Wójt Gminy Dywity – deklaruje, że wystąpimy z oficjalnym pismem 

do Powiatowej Służby Drogowej z wnioskiem o propozycje rozwiązania problemu, 

oczywiście byłoby negatywnym bardzo scenariuszem gdyby modernizacja drogi przyczyniła 

się do utrudnienia korzystania z drogi dla tych osób, które obecnie korzystają a po 

modernizacji niespecjalnie miałyby jak to realizować. Także rozumiem przekaz i postaramy 

się pomóc a wydaje mi się, że ta właśnie sprawa udziału finansowego Gminy zadeklarowana 

z roku na rok, nie mała w jakiejś mierze będzie motywująca do tego żeby  te zmiany dokonać.  

-p. B. Brewka - chciałam przypomnieć o murze oporowym w Brąswałdzie naprzeciwko 

budynku Marii Zientary-Malewskiej, po zimie tak się stało że w drugim miejscu bardzo 

mocno wysunęły się kamienie, które wręcz zagrodziły drogę  dojazdową do tych gospodarstw 

co są za budynkiem Marii Zientary-Malewskiej. Pani Sotys sprzątała te kamienie także 

będziemy musieli chyba już w tym roku, nie wiem czy własnym sumptem, ale musimy po 

prostu zrobić porządek z tym murem oporowym bo on się coraz bardziej staje po prostu 

niebezpieczny. 

-p. Daniel Zadworny – Wójt Gminy Dywity – wybieram się do Brąswałdu, ale przy okazji 

porozmawiamy pewnie na ten temat bo temat jest znany natomiast wiem, że tam są pewne 

trudności formalne powiedział bardziej niż techniczne w zrobieniu tego zabezpieczenia tej 

skarpy. 

-p. B. Brewka - drugie moje pytanie, to jest do pani skarbnik. Czy nam zostały pieniądze po 

odśnieżaniu, mówię o swoich drogach gruntowych, niestety po tej zimie, zresztą pewnie 

większość z państwa radnych którzy mieszkają przy takich drogach zaraz będę pewnie mieć 

takie same problemy, niestety te drogi po tej zimie są bardzo złym stanie nasze drogi 

gruntowe czy mamy już też wyłonionych wykonawców na naprawę tych dróg? 

-p. Teresa Kuptel – Skarbnik Gminy - pani pomyliła dwa zadania, jedno to odśnieżanie a 

drugie zadanie to bieżące utrzymanie pani Bogusiu. Pyta Pani czy będziemy dalej łożyć na 

utrzymanie bieżące? Tam są zabezpieczone pieniądze to są dwa różne zadania w budżecie 

jedno to jest odśnieżanie a czy mamy umowy, nie pamiętam w tej chwili czy już mamy 

wyłonionych wykonawców nie odpowiem, ale to na te dwa zadania zawsze oddzielne póle. 

-p. Daniel Zadworny – Wójt Gminy Dywity –  w przyszłym tygodniu będziemy ogłaszać 

przetarg, tak jak do tej pory czyli oddzielnie na dostawę oddzielnie na równanie. 

-p. M. Kilkowska - mam pytanie do pana wójta,  jeszcze w poprzednim roku na sesji 

zgłaszałam problem z połączeniem drogi powiatowej 1430 N z drogą 1449 N czyli mowa o 

tak zwanych krzyżówkach barczewskich i tam zgłaszałam problem technologiczny czyli inną 

wysokość nowej nawierzchni do asfaltu, od tej która jest Różnowo – Dywity. Mam pytanie 

czy w tym zakresie zostały zgłoszone przez państwa jako Urząd Gminy wnioski do 

Państwowej Służby Drogowej i czy ta sytuacja będzie wyjaśniona i w jaki sposób jest 

zaplanowane rozwiązanie tej różnicy wysokości bo w tej chwili śnieg już się roztopił i 

krawędź znowu jest widoczna i znowu dla mnie i dla wielu mieszkańców jest to w tej chwili 

po prostu jakiś tam rodzaj małego bo małego, ale niebezpieczeństwa na drodze i należałoby 

tutaj chyba jak najszybciej znowu zdziałać i wyjaśnić jak to ma zostać rozwiązane. 

-p. W. Szydlik – Sekretarz Gminy - kiedy Pani radna zgłaszała to podwyższenie tak jakby tej 

drogi to nasz pracownik z referatu Gospodarki Komunalnej podczas rady budowy zgłosił to 

niedogodność Powiatowej Służbie Drogowej i wtedy było mówione, że to zostanie 



wyrównany dlatego jestem zdziwiony w tym momencie, że to  jeszcze w tej chwili jest dalej 

także myślę że będziemy dalej interweniować. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – pytanie do Pana sekretarza, 

ponieważ na ostatnich komisjach podnosiłam problem zbyt dużej jak gdyby aparatury 

wodomierzy. Czy coś wiadomo w tym temacie? 

-p. W. Szydlik – Sekretarz Gminy - po tym spotkaniu Komisji Rady Gminy miał się odbyć 

zespół odnośnie wdrożenia tego projektu i ten zespół się odbył, niestety nie było ze strony 

wykonawcy przedstawiciela, ale był inżynier kontraktu któremu zgłaszałem ten problem on 

wypowiedział się w ten sposób, że po prostu specyfikacja przetargowa mówiła o danym 

zamówieniu i o tym że te liczniki a w zasadzie te nakładki są takiej wielkości i teraz byłby 

problem jeśli chodzi o to żeby zmienić wielkość tych nakładek. Jeszcze nie rozmawiałem z 

przedstawicielem wykonawcy czyli z państwowym instytutem rozwoju postaram się z nimi 

skontaktować czy ewentualnie mniejsze  nakładki też by znalazły swoje miejsce w tych 

zabudowaniach ewentualnie to trudno określić jak małe te nakładki mają być i czy mogą się 

zmieścić w danym gospodarstwie domowym bo też trudno stwierdzić. Także na dzień 

dzisiejszy montaż liczników w blokach został wstrzymany i ewentualnie będziemy 

rozmawiać jak ten problem rozwiązać. 

-p. M. Kilkowska - mam pytanie czy nie byłoby możliwości zastosowania rozwiązań 

indywidualnych w tym względzie, jeżeli nie będzie możliwości nawet wymiany tych części 

urządzeń przesyłowych, które mają swoje jakieś tam rozmiary to myślę, że nawet patrząc na 

te zdjęcia, które widziałam, które zrobili mieszkańcy myślą że trudno byłoby w tych 

miejscach montażu nawet coś mniejszego zamontować tak żeby to w tej chwili zostało przez 

nich w jakikolwiek sposób bezpieczny i estetyczny zabudowane, ale być może na naprawdę 

należałoby się zastanowić nad rozwiązaniem żeby jednak w szczególnych przypadkach 

powrócić do starej formy liczników,  które mogły zostać zabudowane z obowiązkiem 

oczywiście zgłaszania przez właścicieli danej nieruchomości do referatu stanu liczników.    
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